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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-16 
Rijeka,  13.07.2021. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 31. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
31. sjednica VMO Draga održana je 13.07.2021. s početkom u 17,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 30. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje prijedloga programa rada Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2022. god. 
2. Komunalna problematika  
3.  Prijedlog uvrštenja kom. prioriteta za realizaciju po preostalim sredstvima kom. 

prioriteta na području MO Draga za 2021. 
4.  Razno 
 
 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
Predsjednik se je osvrnuo da s obzirom na novonastalu situaciju vezanu za pandemiju virusa 
COVID - 19 i njenih posljedica koja se odrazila ove godine na smanjenje prihoda, Vijeće MO 
neće moći realizirati sve programske aktivnosti koje je planiralo u 2021. stoga predlaže da se 
uvrsti u Program rada Vijeća MO Draga za 2022. dio planiranog Programa rada Vijeća MO 
Draga iz 2021. godine, s time da se odustane od planiranja programa Gljive našeg kraja. 
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Članica Vijeća Viktorija Vlahov predlaže da se uvrsti u plan novi program pod nazivom najljepša 
advenska okućnica. 
Maškare u Dragi, Dan žena, Najokućnica, balkon i prozor, Dan MO, Eko akcija, Draške jeseni, 
doček sv. Nikole. 
Nakon zajedničke konzultacije donesen je sljedeći: 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo prijedlog Programa rada Vijeća Mjesnog odbora Draga za 
2022. godinu, (Maškare u Dragi, Dan žena, Najokućnica, balkon i prozor, Dan MO, Eko akcija, 
Draške jeseni, Doček sv. Nikole, Najljepša advenska okućnica, a u okviru iz područja zdravstva 
planirati će se provođenje moguća tri programa). 
 
Vijeće MO Draga usvajanjem prijedloga programa rada Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2022., 
ujedno usvaja i prijedlog Financijskog plana Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2022. godinu. 
 
AD 2 
Predsjednik informira o sljedećem: 
- Dobivena je povratna informacija od potpredsjednik LS PGŽ da su zaprimili dopis Vijeća MO 
i izvijestili glavnog lovnika koji će postupiti po dopisu, međutim posebno će se kontaktirati i 
dostaviti lovniku „Lovačkog društva Jelen“ lokacije mještana koji su prijavili uočene divlje svinje 
u dvorištima, u vrtovima i oko kuća kao i na cesti koji su prisutni i po noći i po danu. Zatraženo 
je da se prema obećanom kontaktira s mještanima, te da se dostavi povratna informacija o 
uspostavljenim kontaktima i djelovanju na terenu. 
- Dobivena je po prijavi zatražena povratna informacija da je izvođač obaviješten o potrebi 
učvršćivanja ograde u dječijem parku uz Hrvatski dom Draga te će se traženo izvesti čim prije 
bude moguće, pa je isto jučer i rješeno. Ponovljena je i prijava da je postojeći koš od smeća koji 
se nalazi na sportskom igralištu u Dragi potrebno isprazniti. 
- Dobivena je povratna informacija da je temeljem zatraženog izdan nalog KD-u Čistoća za 
uklanjanje samonikle vegetacije iz korita koji se nalaze uz Hrvatski dom Draga. Radovi će se 
obaviti u sklopu radova zatraženih na uklananju nepoželjne vegetacije i trava uz mrežu na 
sjevernom dijelu sportskog igrališta dok će rubni korov na igralištu biti tretiran.  
- Dobivena je povratna informacija od Rijeka Promta da je temeljem prijavljenog saniran 6. 
srpnja oštećen stup od ogledala za vidljivost koji se nalazi na glavnoj cesti u naselju Pod 
Ohrušvom 
- Temeljem zatraženog da postoji potreba da se izvrši pometanje i pranje javno prometne 
površine kroz cijelu Dragu (glavne draške prometnice i nerazvrstane ceste kroz Dragu.) 
Dobiven je odgovor da pometanje strojno može, a zatraženo pranje ceste nema nigdje po 
gradu. 
- Temeljem zatraženog dobiven odgovor da je izdan nalog za provođenja mjera deratizacije na 
javno prometnoj površini i ostalim javnim površinama kroz cijelu Dragu. 
- Komunalno redarstvo je obaviješteno da je uočeno u naselju Brig preko puta kbr.22a da je uz 
postojeće baje odbačen krupni otpad , te je zatraženo postupanje kako bi spriječili stvaranje 
deponija na navedenoj lokaciji. 
- Komunalno redarstvo je obaviješteno da su se obratili mještani s upitom o obvezi vlasnika da 
orežu nepoželjnu vegetaciju koja ide iz privatnih okućnica na javnu prometnicu. Potrebno je 
upozoriti vlasnike čije grane smetaju duž cijele glavne draške prometnice kao i na 
nerazvrstanim cestama kroz Dragu da se ista ukloni. Zatraženo je hitno postupanje po 
navedenom. 
Dobiven je odgovor da je komunalno redarstvo izdalo naloge i pokrenulo postupke te će 
poduzeti daljnje mjere u slučaju nepostupanja po istima. 
- Prema prijavi da u ulici Brig preko puta kbr.54.,55.,57 je uočena nepoželjna vegetacija koja je 
iznad prometnice i koja ometa odvijanje prometa, a grane ulaze i u vod javne rasvjete dobiven 
je odgovor da je komunalni redar već pokrenuo postupak te će se poduzeti daljnje mjere u 
slučaju nepostupanja stranke. 
- Komunalnom redarstvu je u mjesecu svibnju dostavljena obavijest Vijeća MO da kuća u 
Gušću kbr 20 prijeti urušavanjem, nepoželjna vegetacija onemogućava prolaz javnim putem u 
Gušću, a granje drveća napinju žice javne rasvjete. Kako do sada na terenu nije ništa 
promjenjeno zatražiti će se od komunalnog redarstva povratna informacija što je učinjeno po 
zatraženom. 
- Na inicijativu i zahtjev mještana i mladeži u Dragi da se u ljetnom razdoblju za potrebe 
korištenja igrališta za rekreaciju upale reflektori od 21 do 24 sata, Vijeće mjesnog odbora Draga 
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obratio se je Odjelu gradske uprave za komunalni sustav u čijoj je nadležnosti upravljanje i 
održavanje elektr. ormarica postavljenog na sportskom igralištu. Isti Odjel je odobrio te je 
nadležna osoba iz Energa namjestila tajmer od reflektora na igralištu prema zatrazenom.  
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostaviti će se upit mještana kada će se provesti 
mjere suzbijanja komaraca u Dragi jer postoji velika potreba za provođenjem istog.  
 
- Predsjednik informira da se je Vijeću MO obratila mještanka mailom u kojem je navedeno da 
na FB stranici "Svi koji vole mjesti Draga", se može pronaći komentare o mišljenju lokalnog 
stanovništva o radu MO Draga, u ovom slučaju radi se o pojavi divljih svinja u naselju. Kako se 
izlov divljih svinja u naselju može provesti temeljem donesenog desetogodošnjeg plana Grada 
Rijeke a temeljem Zakona o lovstvu, rok za donošenje pritekao je 20.studenog 2020. godine, pa 
se s tim u vezi postavlja pitanje da li je VIjeće upoznato s navedenim, te da li je Grad Rijeka 
ispunio zakonsku obvezu kojom bi se omogučio izlov divljih životinja u građevnom području 
naselja. Ujedno je zatražen odgovor predsjednika Vijeća da li će se sukladno Planu raspodjele 
sredstava za komunalne potrebe na području MO Draga u 2021. izvršiti radovi sanacije kolnika 
(kozjeg puta) u ulici Pelinova gora od kbr. 8 do 6a te sanacija potpornog zida na istoj lokaciji, za 
koje su sredstva bila predviđena i u 2020. godini a radovi do danas izvršeni nisu.  
Predsjednik nadalje informira da se je dostavio mještanki odgovor na postavljen upit u kojem je 
navedeno sljedeće: 
Mještanki se u prilogu dostavio dopis koji je Vijeće uputilo Lovačkom društvu „Jelen, i Gradu 
Rijeci kao i dobivenu povratnu informaciju od gosp. Marinka Linića, zastupnika u Skupštini i 
potpredsjednik LS PGŽ. Po prijavi mještana o daljnjim lokacijama na kojima su viđene divlje 
svinje Vijeće će o istom obavještavati lovnika.  
Vijeće Mjesnog odbora Draga je na svojoj 11. sjednici održanoj 13.11.2019. usvojilo prijedlog 
komunalnih prioriteta na području mjesnog odbora Draga za 2020. godinu: 
- Sanacija kolnika u Ulici Brig od kućnog broja 45 do kućnog broja 55 – ukupan iznos radova 
175.000,00 kn 
- Sanacija kolnika u Ulici Pelinova Gora od kućnog broja 8 do kućnog broja 6A – ukupan iznos 
radova 60.000,00 kn 
- Sanacija potpornog zida u Ulici Pelinova Gora kod kućnog broja 6 – ukupan iznos radova 
40.000,00 kn 
- Sanacija kolnika u Ulici Brig od kućnog broja 22 A do kućnog broja 12/1 – ukupan iznos 
radova 60.000,00 kn 
Plan raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2020. godini 
usvojen je na 23. sjednici Gradskog vijeća, održanoj 19. prosinca 2019. godine.  
Sukladno Prvoj izmjeni i dopuni proračuna Grada Rijeke za 2020. godinu, koju je Gradsko vijeće 
Grada Rijeke donijelo na sjednici 14.07.2020. godine, te sastanku predsjednika vijeća mjesnih 
odbora i gradonačelnika 04.06.2020. godine, koji je prethodio donošenju izmjenama i 
dopunama proračuna Grada Rijeke za 2020. godinu, odlučeno je kako će se odgoditi realizacija 
malih komunalnih akcija, te će se prema usvojenom realizirati u 2021. godini. 
O ugovaranju poslova i izvršenju navedenih radova iz 2020. a kroz ovu godinu nadležna je 
služba Rijeka Prometa, konkretno zadužen za realizaciju prioriteta Mjesnog odbora Draga je 
gosp. Leo Kurilić koji je dužan po ugovorenom obavijestiti Vijeće MO o terminu i planiranom 
početku izvođenja radova, a kako bi Vijeće moglo o istom obavijestiti i mještane.  
Nadalje su u dopisu za kontakt navedeni brojevi mobitela gosp. Lea Kurilića i predsjednika VMO 
Draga. 
 
 
AD3 

 Rijeka Promet uputio je dopis Vijeću MO u svezi razlike sredstava po prioritetima za 2021. 
godinu u kojem se navodi da se je po prioritetima MO Draga za 2021 godinu nakon provedenih 
postupaka, te shodno planiranim i ugovorenim radovima pojavila razlika od 88.731,25 kn s 
PDV-om koju je potrebno utrošiti u ovoj godini, te se traži od Vijeća da predloži poziciju koju je 
moguće realizirati.  
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se je jednoglasno složilo da se za navedena preostala sredstva, 
uvrste za realizaciju radovi na sanaciji dijela kolnika u ulici Tijani kod kućnog broja 24 i kućnog 
broja 26. 
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AD4 

 Predsjednik i zamjenik Vijeća MO sastali su se s mještankom Drage kako bi temeljem 
postavljenih pitanja i danim prijedlozima prema Vijeću, (Vijeće MO s istim upoznato na 29. 
sjednici održanoj 26.06.2021.) zajednički prokomentirali, dali konkretne odgovore i upoznali s 
dosad učinjenim po istom, ali isto tako pojasniti ovlasti koje članovi Vijeća imaju i koliko mogu 
utjecati na rad Gradske uprave. 
 

 Vijeću Mjesnog odbora Draga obratio se je Riječki komorni zbor „Val“ i Zbor "Josip Kaplan" s 
zahtjevom da se odobri korištenje bez naknade male dvorane na prvom katu i prostorije lijevo 
na prvom katu u Hrvatskom domu Draga za održavanje redovnih proba zbora, održavanje 
sastanaka Upravnog odbora i Skupština udruge, a prema terminima navedenim u zahtjevu. 
Također je u napomeni zahtjeva navedeno da su na raspolaganju Vijeću za nastupanje na 
svečanostima i drugim društvenim događanjima koja bi se održavala u objektu ili ispred njega. 
Zaključak:  
VMO Draga je isto tako suglasno da se koristi prostor prema dostavljenim zahtjevima, te će se 
dana suglasnost dostaviti Odjelu za gradsku samoupravu i upravu u svezi sklapanja ugovora o 
korištenju prostora. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranica. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Jasna Rendulić 
               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


